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  Ze zasedání zastupitelstva obce 23. 3. 2023 

Turniket rozhledna Javorník  
     Starosta informoval zastupitele o technickém řešení turniketu na rozhlednu Javorník, které 
zpracovala firma ELVIS. Tato firma je dodavatelem i turniketu na rozhlednu na Boubíně, kde jsou 
s jeho instalací velice spokojeni. Turniket ušetří náklady spojené s obsluhou a umožní v této době 
již standardní platbu platební kartou, popř. generování vstupenek přes webové stránky. Pokladna 
bude bezhotovostní s ohledem na odlehlost místa, které by svádělo k vandalismu. 
Zastupitelstvo obce schválilo pořízení turniketu na rozhlednu na Javorníku. 
 

FVE a výměna topných zdrojů na objektech v majetku obce 
     O postupu v přípravě podkladů pro žádost o dotaci na instalaci FVE a tepelného čerpadla země/
voda včetně nových otopných těles v objektu MŠ Vacov referoval starosta. Ve školce se topí pouze 
elektrickými přímotopy a zde by byla případná úspora nákladů ohromná. Starosta zároveň 
informoval o postupu v přípravě podkladů pro žádost o dotaci na instalaci FVE a tepelného 
čerpadla vzduch/voda v objektu obecní restaurace. V restauraci je od doby koupě uvažováno 
o výměně stávajícího kotle a dotace by pomohla vyřešit i tento problém. Navíc energe6cká 
náročnost provozu tohoto objektu je rovněž velice vysoká.  
Zastupitelstvo obce pověřilo starostu a RO k dokončení příprav podkladů pro potřeby dotace a 
schválilo záměr pořízení FVE a tepelného čerpadla země/voda včetně nových otopných těles pro 
objekt MŠ Vacov a FVE a tepelného čerpadla vzduch/voda v objektu obecní restaurace v případě 
poskytnu* dotace. 
 

Komunikace a chodníky ZTV „Pod Dubem" 
     Zastupitelé byli seznámeni s návrhem řešení Ing. Josefa Skaly, který po několika schůzkách 
předložil návrh úprav komunikací a chodníku na ZTV „Pod Dubem“, které je nutné dokončit pro 
úspěšné zkolaudování této čás6. 
Zastupitelstvo obce uložilo starostovi a RO pokračovat v přípravě dokumentace pro změnu 
stavby před dokončením tak, aby mohla být dokumentace schválena dotčenými orgány a mohlo 
se začít s realizací dokončovacích prací ZTV „Pod Dubem“ – komunikace, chodníky. 

 
Projektová dokumentace ZTV „Pod Farákem“, II. etapa 
    Starosta předložil zastupitelům první návrh Ing. Josefa Skaly ohledně přípravy studie na II. etapu 
ZTV „Pod Farákem“, která by měla být realizována na obecních pozemcích p. č. 679/1 a 123/4. 
Studie navazuje na dokumentaci změny stavby před dokončením I. etapy ZTV „Pod Dubem“. Studie 
řeší rozšíření ZTV o 7 stavebních pozemků. 
Zastupitelstvo obce uložilo starostovi a RO pokračovat v přípravě dokumentace pro rozšíření ZTV 
II. etapa, lokalita „Pod Farákem“ tak, aby byla v souladu s připravovanou dokumentací změny 
stavby před dokončením u I. etapy, lokalita „Pod Dubem“, a mohla být zpracována dokumentace 
pro územní řízení a stavební povolení. 
 

Studie hasičárna Javorník  
     Starosta prezentoval podobu nové hasičárny na Javorníku, vybudované jako součást nového 
objektu v majetku firmy ČSAD STTRANS a.s. Do konce roku 2023 bude vyřízeno stavební povolení, 
od 02/2024 zahájena realizace projektu. Předání hasičárny do užívání hasičům Javorník je 
plánováno na červen 2025. ZO vzalo studii na vědomí. 
 

V různém starosta informoval o: 

• PřevzeG budovy pošty k datu 20. 3. 2023. Zápis na KÚ je platný od 13. 2. 2023. 

• Předložení nabídky na studii návrhu rekonstrukce objektu budovy pošty a její schválení 
radou obce dne 22. 3. 2023. 

 

Celý zápis ze zastupitelstva naleznete na stránkách obce Vacov. 
 

Výpis ze zápisu ZO zpracovala Pavla Valtová 

 

 
Přílohou Vacovského 

zpravodaje je informační 
leták o nově zřízené službě 

pro občany - Munipolis. 
 

Najdete zde návod,  jak se 
zdarma zaregistrovat. 
Přihlásit se k odběru 
informací můžete na  

adrese: 
h2ps://vacov.munipolis.cz/

registrace  

Ten, kdo si na registraci 
netroufá, může donést 

vyplněnou přihlášku  
na OÚ nebo do knihovny a 

pracovnice provedou  
registraci za vás. 

Oznámení 
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Vítání občánků 

 Jakým rozsahem naše obec přispěla 
k lepšímu životnímu prostředí, se 
dozvídáme z environmentálního 
vyúčtování zpracovaného společnosG 
ASEKOL. Díky zodpovědné recyklaci 
vznikají úspory spotřeby elektrické 
energie, primárních surovin, vody, 
okyselování prostředí a produkci 
skleníkových plynů. 
 Cer6fikát environmentálního 
vyúčtování vyčísluje přínos naší obce 
k ochraně přírody v roce 2022. Vyplývá 
z něj, že díky množství námi 
odevzdaných elektrozařízení jsme 
uspořili 60,12 MWh elektřiny, 5 647,17 

litrů ropy, 344,56  m3 vody a 5,2 tun 
primárních surovin. Navíc jsme snížili 
emise skleníkových plynů CO2 ekv. o 
33,98  tun a produkci SO2 ekv. (který 
zapříčiňuje okyselování prostředí) o 

441,38 kg. 

 Každý kus vytříděného elektra se 
počítá, což dokazuje příklad 100 
vytříděných notebooků, které uspoří 10 
MWh elektřiny. Takové množství 
odpovídá 3leté spotřebě elektřiny 
rodiny žijící ve standardním bytu. Za 
100 kg vytříděných elektrospotřebičů 
se ušetří takové množství ropy, které 
by stačilo na výrobu benzínu pro cestu 
z Prahy do Paříže.  
 Děkujeme všem, kteří pečlivě třídí 
odpad a přispívají tak k ochraně 
životního prostředí. 
 

*Environmentální vyúčtování je 

vypočítáváno pomocí studie životního cyklu 

výrobku (tzv. LCA – Life Cycle Assessment), 

která vypovídá o dopadech výroby a 

recyklace jednotlivých elektrozařízení na 

životní prostředí. Studie zohledňuje všech 6 

skupin elektrospotřebičů, jejichž zpětný 

odběr kolek=vní systém ASEKOL zajišťuje. 

Elektrospotřebiče jsou součás* našeho každodenního života a jen těžko si jej bez nich dokážeme představit. Elektroodpad je 
tak v současné době jedním z nejrychleji rostoucích druhů odpadu. Pro zajištění sběru a recyklace již vysloužilých elektrozařízení si 
naše obec vybrala ke spolupráci kolek8vní systém ASEKOL. Elektroodpad obsahuje řadu zdraví škodlivých materiálů a díky 
zajištění správné recyklace vysloužilých elektrozařízení přispíváme k ochraně životního prostředí. Recyklace navíc 
umožňuje opětovné materiálové využi* a patří mezi základní principy cirkulární ekonomiky. Míra opětovného materiálového 
využi* je velmi vysoká a dle jednotlivých typů výrobků dosahuje až 95 %. 

Ochrana životního 

  
 Je milou povinnosG starosty přivítat 
do obce nově narozené občánky. To si 
premiérově prožil i nově zvolený 
starosta, pan Fran6šek Čtvrtník.  
 Tradičně míváme dva termíny této 
malé slavnos6, jarní a podzimní. 
Tentokrát jsme se sešli v obřadní 
místnos6 v neděli 26. března, abychom 
slavnostně přivítali samé kluky. 
Slavnost uvedly svým půvabným 
vystoupením mladší školní dě6 pod 
vedením paní Jany Voldřichové.  
 Po krátkém projevu pana starosty 
následovalo podepisování rodičů do 
velké pamětní knihy, gratulace a 
předání drobného dárku. Z dotačního 
programu na podporu narozených děG 
z Jihočeského kraje a od obce Vacov 
dostali chlapci finanční příspěvek a 
pamětní cer6fikát Krajský rodný list 
Jihočecha. 
 Přejeme novým občánkům i jejich 
rodinám šťastný a pohodový život v 
naší obci.     

Momentky z této slavnos6 tradičně na 
svých fotkách zachy6la paní  Veronika 
Šťastná a lze si je prohlédnout na webu 
hTps://vero10.rajce.idnes.cz/
Vitani_obcanku_Vacov_26_3_2023  
 

Jana Blatná, matrikářka 

 

Přivítaní chlapci: 

Antonín Polata, Nespice 

Hynek Fuks, Lhota nad Rohanovem 

Šimon Švihovec, Vacov 

Kris6án Plocek, Přečín 

Štěpán Myslivec, Javorník 

David Rouče, Přečín  
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Ze školy 

 

Vacovská základní škola na výletě 

v Anglii 

 První dubnový týden pořádala 
Základní škola ve Vacově ve spolupráci 
s cestovní kanceláří CIAO Strakonice 
autobusový zájezd do Anglie. Zájezdu se 
zúčastnilo 28 žáků. Trasa byla pečlivě 
naplánována. První den výletu jsme 
strávili v „hlavním městě Evropy“, v 
Bruselu. Navš4vili jsme areál 
Evropského parlamentu a zhlédli 
expozici Dějin Evropy. Dále jsme se 
prošli 

historickým centrem Bruselu a našli 
bruselský symbol a chloubu města - 
sochu malého čůrajícího chlapečka. 
Odpoledne jsme přejeli do malebného 
městečka Bruggy. Zde jsme si prošli 
nádherné historické centrum a 
obdivovali spleť vodních kanálů. 
Ochutnali jsme pravou belgickou 
čokoládu v muzeu čokolády. A čas nám 
zbyl i na ochutnávku vyhlášených 
bruselských hranolek.  
 Druhý den jsme trajektem 
překonali kanál La Manche. Vítaly nás 
majestátní bílé útesy, které se hrdě tyčí 
v blízkos< doverského přístavu. 
Dopoledne jsme dorazili do Londýna. 
Celé odpoledne jsme strávili ve čtvr< 
Greenwich, kde jsme byli uchváceni 
nádherným anglickým parkem a 
velkolepým výhledem na řeku Temži a 
moderní čtvrť City s mrakodrapy. 
Navš4vili jsme zde Národní námořní 
muzeum. Skvělé místo, které nás 
všechny nadchlo. Viděli jsme královskou 

observatoř a všichni se vyfo<li u 
světoznámého nultého poledníku, který 
parkem v Greenwich prochází. U břehu 
Temže jsme obdivovali nejrychlejší 
plachetnici všech dob CuAy Sark. Prošli 
jsme podchodem pod Temží na „Psí 
ostrov“.  
 Večer nás čekalo setkání 
s hos<telskými rodinami. Dě< spaly ve 
skupinkách v anglických rodinách, které 
se o ně čtyři dny staraly. Měly tak 
možnost na vlastní kůži zažít životní styl 
a kulturu anglických rodin. Zároveň 

jsme všichni měli možnost procvičit si 
znalost anglického jazyka.    
 Další den nás čekalo překonání 
řeky Temže kabinovou lanovkou. 
Z výšky 90 metrů jsme viděli budovu 
Millenium Dome a také slavné bariéry 
na Temži, které chrání britskou 
metropoli před povodněmi. Nadzemní 
linkou jsme přejeli do východní čás< 
Londýna. Navš4vili jsme slavný Tower 
of London a prošli se po slavném mostě 
Tower Bridge. Na jižním břehu Temže 
jsme obdivovali slavný Monument, 
který byl postaven na památku velkého 
požáru Londýna. Kluky zaujal válečný 
křižník HMS Belfast, který je ukotven na 
Temži jako památník.  Odpoledne jsme 
se přemís<li do královské čás< Londýna 
– viděli jsme slavné budovy a místa, 
jakými jsou Big Ben a Houses of 
Parliament, Westminster Abbey, White 
Hall, Downing Street – sídlo 
ministerského předsedy. Měli jsme 
možnost vidět jezdeckou stráž na 

koních. Prošli jsme nádherným parkem 
St. James a obdivovali Buckinghamský 
palác. V době naší návštěvy zde 
probíhaly pilné přípravy na korunovaci 
Karla III.  
 Čtvrtý den jsme navš4vili 
přímořské město Brighton a bílé útesy, 
které jsou součás4 NP „ Seven Sisters“ 
na jihu Anglie. Prošli jsme se typickou 
anglickou krajinou ošlehanou větrem a 
obdivovali nádherné křídové útesy. 
Chodili jsme po pláži a dýchali svěží 
mořský vzduch. Na konci dne jsme se 
svezli vyhlídkovou plošinou i360 
v Brightonu do výšky 130 metrů a měli 
tak fantas<cký výhled na moře a město.  
 Poslední den jsme se plavili lodí 
do centra Londýna a navš4vili 
londýnské akvárium s úžasnými 
expozicemi vodních živočichů a hlavně 
s akváriem velkých žraloků. Samozřejmě 
jsme se svezli na slavné atrakci - ruském 
kole London Eye a obdivovali Londýn 
z ptačí perspek<vy. A na závěr nemohlo 
chybět nakupování na slavné ulici 
Oxford Street a jízda ikonickým 
červeným doubledeckerem.  
 Výlet se nám moc vydařil i díky 
tomu, že počasí bylo velmi „nebritské“. 
Sví<lo sluníčko, žádný déšť a bylo teplo. 
Rádi bychom poděkovali paní Markétě 
Marco, naší průvodkyni, za skvělou 
cestu a program, a pánům řidičům 
autobusu, kteří nás bezpečně přepravili 
přes celou Evropu zpět do Vacova.  
Tak Bye Bye London … a možná někdy 
zase na viděnou. 

Za Základní školu Vacov: Mgr. Helena 
Hanzalová a Bc. Lucie Švihelová 

23. 5. 2023 Čkyně 17.00-18.00 

24. 5. 2023 Vacov 17.00-18.00 

29. 5. 2023 Vimperk 16.00-

18.00 

Přijímáme žáky od 5 let. Osobní 

účast uchazeče při zápisu je 

nezbytná. Bližší informace na 

www.zusvimperk.cz 
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 Velikonoční tvoření u Bejbátek 
 

 V nových prostorách obecního domu ve Vacově se ve 
čtvrtek 16. března poprvé sešla "komunita" děvčat. Pus<ly se 
do výroby velikonoční dekorace - ovečky z vlny, inspirovaly se 
dalšími nápady na výzdobu svých domovů a strávily příjemné 
odpoledne v kruhu svých známých. Místní, ale i přespolní 
maminky s dětmi se také schází každý čtvrtek dopoledne v 
tělocvičně ZŠ Vacov v dětském kroužku Bejbátka a cvičí, 
tancují a hrají si pod vedením vychovatelky Renáty Filipové. 
Realizátorem daných ak<vit komunity je od 1.1.2023 MAS 
Šumavsko, z.s. v rámci projektu Živé a štastné Šumavsko 
OPZ+registrační číslo CZ. 03.02.01 /00/22_008 /0000015. 
 

Ze života v obci 

Masopust v Přečíně 
 

 Letošní nedělní masopustní průvod v Přečíně mohli 
bez uzardění vést hastrmani Česílko s Brčálníkem. Takové 
počasí snad nikdo nepamatuje. Drobné poprchávání v raném 
odpoledni vystřídala průtrž mračen, jež přešla v intenzivní, 
hustý déšť, před nímž nebylo možné se ukrýt. Přes veškerou 
nepřízeň přírody však byla účast hojná jako obvykle a průvod 
čítal několik desítek více či méně zmáčených figur a jednu 
živou, taktéž promoklou, kozu. 
 Opět musím s rados4 konstatovat, že tato tradice 
stále žije a starší maškary vedou ty mladší a nejmladší 
k jejímu udržování. Všechny to zjevně baví, a ani značně 
mokrý průběh celé akce neubral nic z veselí a pohody všech 
otužilých zúčastněných. 
 Vzhledem k tomu, že následující masopustní neděle 
připadá na 11.2., můžeme napřesrok doufat v klasicky zimní 
průvod a jistě se všichni těšíme. 
Díky, sousedé a přátelé. 

Markéta Kalinová, Přečín 

Masopust ve Vacově 
 

 I Vacovem prošel tře4 únorovou sobotu 
masopustní průvod. Letos se sešlo 41 masek, které 
dopoledne vyrazily od hasičské zbrojnice napříč Vacovem 
a zakončily v podvečer ve Vlkonicích. Počasí nepřineslo 
slibovaný celodenní déšť, ale zato celý den pěkně 
profoukal. S harmonikou průvod doprovázel pan Viktor 
Mráz a letos poprvé se k nám připojila se svými houslemi 
paní Lucka Uhlířová. Celodenní putování jsme zakončili 
večer v restauraci U Kostela. 
 Děkujeme 4mto všem hasičům, i občanům, kteří 
se přidali do průvodu. Velké poděkování patří Lucce a 
Viktorovi za hudební doprovod, protože bez hudby a 
zpěvu by to zkrátka nešlo, a v neposlední řadě mnohokrát 
děkujeme všem, kteří nás ve svých domovech očekávali a 

bohatě pohos<li. 
                                              Za SDH Vacov  Dana Makasová 
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Česká dakarská elita podruhé 
zavítala na Rallyshow Vacov 

 

 Vacov ožil v sobotu 25. března 
2023 Dakarem. Přivítal to<ž českou 
dakarskou elitu při druhém ročníku 
Rallyshow Vacov. Na Šumavě se sešlo o 
posledním březnovém víkendu hned 5 
špičkových dakarských soutěžáků, kteří 
se letošního nejtěžšího závodu na 
planetě zúčastnili. 
 Zastoupení měly všechny 

kategorie, které jsou na Dakaru 
k vidění. Do posledního místa zaplněný 
vacovský sál bavil nejlepší český 
motorkář Mar<n Michek, zkušený 
dakarský kamioňák Jaroslav Valtr, 
legendární navigátor a „otec Dakaru“ 
Josef Kalina, automobilový jezdec Karel 
Trněný nebo čtyřkolkář Zdeněk Tůma, 
který do Vacova dorazil rovnou 
z prvního závodu sezony. Dorazit měla 
ještě milovnice motorsportu, účastnice 
Dakaru a zpěvačka Olga Lounová. 
Musela ale svou účast pár hodin před 
akcí z rodinných důvodů zrušit. 

S fanoušky, kteří dorazili do Vacova 
také z různých koutů republiky, se však 
spojila videohovorem a sklidila za něj 
velký aplaus. 
 „Vacov mě znovu uchvá)l, zase 
jsem si to tu užil. Dorazili skvělí 
fanoušci a hltali každé slovo, co jsme 
řekli, a bylo tu i spoustu 
doprovodného programu. Neskutečná 
dakarská jízda. Zájem fandů byl velký, 
takže je vidět, že nám pořád hodně lidí 
fandí,“ říkal nadšený Mar(n Michek 

krátce po ukončení akce. 
 Obecenstvo bavily nejen zážitky 
všech hostů z letošního Dakaru, ale 
také v<py Jaroslava Valtra nebo jeho 
popichování s místním rodákem 
Josefem Kalinou. „Ve Vacově se sešlo 
poměrně velké množství fanoušků 
Dakaru, kteří vytvořili příjemnou 
atmosféru. Rád přijmu pozvání i 
příště,“ prohlásil Valtr, jenž do Vacova 
dorazil až ze Šternberka. 
 Svou zbrusu novou knihu do 
Vacova přivezl ještě před jejím křtem 
Mar<n Michek a dorazilo i množství 

dalších zajímavých jmen z pole 
motorsportu, například soutěžáci Jakub 
a Matouš Voldřichové, talentovaná 
čtyřkolkářka Nela Caisová, navigátoři 
Gabriel Žúbor a Pavel Odvárka nebo 
bratři David a Tomáš Sovové, kteří na 
Dakar každoročně vyráží jako 
mechanici holandského týmu Riwald a 
další. 
 „Nechceme, aby to bylo jen o 
talkshow. Chceme fanoušky vtáhnout 
přímo do děje, aby to pro ně byl 
skutečný zážitek. Takže na místě byla 
jak dakarská, tak další závodnická 
technika, kterou si mohli prohlédnout. 
Byly zde také 2 exempláře 
nejmodernějšího závodního 
simulátoru od společnos) Digital 
Racing, který přináší auten)cký 
zážitek a využívají ho i nejznámější 
češ7 závodníci. Mar)n Michek 
s Josefem Kalinou třeba ukazovali a 
vysvětlovali, jak funguje dakarská 
navigace. O autogramiádu a focení byl 
takový zájem, že jsme museli lehce 
upravit program, Big Shock tekl 
proudem a fanoušci si odnesli i něco 
domů. Mám z toho obrovskou radost 
a vážím si každého fanouška Dakaru, 
který do Vacova dorazil. Věřím, že 
jsme nikoho nezklamali,“ komentoval 
akci pořadatel a moderátor Lukáš 
Chum. 
 Pohár za vítězství v závodu 
hostů na profesionálním simulátoru 
vyhrál Mar<n Michek, z řad diváků 
zajel nejrychlejší čas Dan Sova. 
„Vedle poděkování fanouškům chci 
poděkovat i partnerům Rallyshow 
Vacov a hostům, kteří do Vacova 
dorazili, bez nichž by se tato událost 
nemohla uskutečnit. Nejpozději při 
tře7m ročníku na viděnou,“ uzavíral 
událost Lukáš Chum. 

Velikonoční řehtání 
 

 Jedna z tradic, která se v naší obci stále udržuje, je 
starobylá velikonoční tradice, řehtání.  V kostelích od 
„Gloria“ na Zelený čtvrtek do „Gloria“ na Bílou sobotu 
umlknou zvony, jelikož odle4 do Říma, a jejich zvuk nahradí 
zvuk řehtaček.  Účast na řehtání je omezená školní 
docházkou na základní školu, takže nejstarším řehtáčům, 
kterým se říká „Kaprálové",  je okolo 15 let.   
 Ve Vacově letos chodilo 15 hochů.  
Nejstarší dohlíželi na dodržování pravidel, kázeň a řídili 
závěrečné dělení koledy.  Je to pěkná tradice, na kterou 
všichni, kdo to zažili, rádi vzpomínají. Ranní řehtání za tmy, 
často v zimě, někdy i za sněžení je silný zážitek.  

 
 
 
 

Pavla Valtová, knihovnice 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

***** 

Spolek vlkonických nadšenců srdečně zve na                                                             
X. PRVOMÁJOVOU TRAKTORIÁDU                                         

všechny příznivce starých a doma vyrobených strojů,                              
sraz dne 1. 5. 2023 v 10.00 hod.  

na autobusovém nádraží ve Vacově.                
Po zakončení jízdy malé občerstvení u rybníčku ve Vlkonicích.   

 

***** 
Obec Vacov a Klub 3. armády Plzeň 

srdečně zve na každoroční                                                                     
KONVOJ VOJENSKÝCH HISTORICKÝCH VOZIDEL                        

ve čtvrtek   4. 5. 2023.                                                                     
 Předpokládaný příjezd na autobusové nádraží je v 15.00 hod.,  

předpokládaný odjezd v 15.40 hod. 
 

***** 
SDH okrsek Vacov 

srdečně zve  všechny příznivce požárního sportu na                                         
HASIČSKOU OKRSKOVOU SOUTĚŽ,                                                    

která se uskuteční dne 6. 5. 2023 od 10.00 hod.   
u koupaliště v Rohanově. 

 

***** 
ZUŠ Vimperk srdečně zve na 

ABSOLVENTSKÝ KONCERT 
dne 10. 5. 2023 od 17.30 hod.  

v obecním domě ve Vacově na náměs4. 

***** 
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Vážení spoluobčané, 
 
dovolte mi, abych Vás s 
obrovským potěšením informoval 
o tom, že se naší obci dostalo 
velké pocty! Naše knihovnice paní 
Pavla Valtová byla oceněna za 
svou dlouholetou a vytrvalou 
práci. Ve středu 22.3.2023 v 
Českých Budějovicích byla 
vyhlášena Jihočeským 
knihovníkem roku 2022. Udělení 
ocenění provedl náměstek 
hejtmana Jihočeského kraje, pan 
Pavel Hroch. 
 
Paní Pavlo, děkujeme za vše, co 
pro naše vacovské čtenáře, a 
nejen pro ně, děláš. 

 
Fran�šek Čtvrtník, starosta  

 
***** 

 
Obecní knihovna ve Vacově 

srdečně zve  
rodiče i ostatní příznivce čtení na 

  PASOVÁNÍ PRVŇÁČKŮ NA 
ČTENÁŘE. 

Ve středu 24. 5. 2023 v 16.00  
v zasedací místnos) OÚ ve 

Vacově. 
 

***** 
Ve dnech 24. - 26. 4. 2023 bude 

knihovna uzavřena. 

Vacovský zpravodaj 

Pozvánky na akce Z knihovny 
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Společenská kronika 
Tel.: 388 431 270                                    

E-mail knihovna@vacov.cz 
Elektronickou verzi naleznete na: 

h�p://www.vacov.cz/ 

 

 
Distribuce: Prostřednictvím list. 
zásilky Českou poštou do všech do-
mácnos! obce. Pro návštěvníky 
Vacova  část nákladu na poště,                 
v prodejně  Jednota a Obuv Patera. 
Vychází jako občasník. 
Tiskne obec Vacov, Vacov 35,                  
IČO 00250783. 
Neprodejné. 
Redakční  rada:                                
Pavla Valtová, Jana Blatná,              
Mgr. Lenka Špejzlová.  

 

 

Redakce si vyhrazuje právo                 

krá$t příspěvky přispěvatelů.  

Názory přispěvatelů 
nemusí vždy souhlasit 
s názory redakce. 

V měsíci  únoru a březnu 2023 oslavili  významné výročí a od obce Vacov obdrželi 

dárkový balíček s blahopřáním !to občané:  

Hadravová Věra, Michal Ivan  

 

 
Voldřichová Jaroslava Lhota nad Rohanovem 87 let 

Kozáková Anna Čábuze 86 let 

Procházková Alena Javorník 82 let 

Chum Josef Benešova Hora 80 let 

Lang Jan Přečín 75 let 

Solus FranAšek Javorník 75 let 

Václavík Ladislav Benešova Hora 75 let 

Vítovec Miloslav Vlkonice 75 let 

Bůžek Milan Benešova Hora 70 let 

Hadrava Stanislav Čábuze 70 let 

Chumová Bohumila Přečín 70 let 

Mauric Miroslav Vlkonice 70 let 

Pivec Vladimír Vlkonice 70 let  

Hasiči Vacov potře! v naší obci podpoří tuto 
charitaAvní akci prodejem kyAček v minimální ceně 
20,- Kč. Tato sbírková akce je zaměřena na prevenci 
nádorů. KyAčku si budete moci zakoupit od našich 

hasiček ve středu 10. května v odpoledních 
hodinách.  

Děkujeme, pokud s námi podpoříte dobrou věc.  
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Inzerce 

Chovatelův dvorek 

 Z nového roku 
uplynuly více než tři 
měsíce a opět se scházíme 
u chovatelské temaAky. 
Nebudeme ztrácet čas a 
představíme si další české 

plemeno ze skupiny holubů. Jedná se o 
plemeno  český rejdič. Není to plemeno 
hospodářsky - užitkově nikterak 
významné, ale je chováno především pro 
svoji určitou výjimečnost. Je i chovatelsky 
poměrně mladé, uznaným plemenem je 
od roku 1951. V každém případě je však 
chovatelsky zajímavé. Holubi tohoto 
plemene jsou drobnějšího - středního 
vzrůstu, s mírně klenutou hlavou, v týle s 

lasturovitou chocholkou, vyšším a širším 
čelem a středně dlouhým zobákem. Velké 
perlové oči jsou v jednokroužkové, úzké 
obočnici. Nohy jsou opeřené a na prstech 
jsou cca 5 cm dlouhé rousky. 
 Zbarvení je obvykle v pruhaté kresbě 
ve všech základních barvách, nebo v bílé 
barvě čisté, případně grošované a 
černohroté. Zobák bílý i černý. Jak již bylo 
řečeno, význam tohoto plemene je pouze 
chovatelský, protože se jedná o 
úhledného, temperamentního holuba. 
Počátky jeho chovu spadají regionálně 
především do středních Čech, resp. přímo 
do Prahy. 
 Dnes se však s jeho chovateli můžeme 

setkat prakAcky po celé republice. 
Jaroslav Kubát 

• Nabízím elektroinstalační práce. Info na tel.: MarAn Kaskoun - 702 122 322. 

• Prodám křepelčí vejce. Cena 3,- Kč/kus. Info na tel.: 702 122 322. 

• Prodám 20 prostorových metrů smrkového dřeva, suché, rozš!pané, délka okolo 50 cm. Bližší info na tel.: 702 388 221. 

• Koupím generátor střídavý proud 220/380 Volt. Zařízení bývalo součás! starých mlýnů k výrobě elektrické energie. Dobře 
zapla!m. Info na tel.: 702 388 221. 

• Hledám zahradu pro pasení ovcí. Info na tel.: 736 652 499. 

 


